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Zápisnica zo zasadnutie Komisie zdravotnej, sociálnej a ochrany verejného poriadku zo dňa 6.8.2019 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie zdravotnej, sociálnej a ochrany verejného poriadku pri MsZ, 

ktoré sa konalo dňa 06.08.2019 o 15,00 hod. 

v priestoroch malej zasadacej miestnosti MsÚ Handlová     
 

Prítomní :             Bc. Alţbeta Orthová, predsedníčka komisie                              

                             Mgr. Erika Budovičová   

                             MUDr. Alica Buzalková                                  

                             Bc. Marcel Jánošík 

                             MUDr. Iveta Hlobíková                            

                             PhDr. Emília Nyitrayová                                   

                                Mária Róţová  

                             Mgr. Lucia Jonásová 

                             Mgr. Viera Mrázová 

                             JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD 

                             Milan Sýkora  

                             Jozef Šafárik                   

                             Mgr. Zuzana Šaláteková, zapisovateľka 

 

 

Ospravedlnený : Peter Dudáš                     

                              

                             

Ďalej prítomní:   Miroslav Petrinec 

                          Anna Babjaková 

                              

                              

Program  :  

1. Otvorenie, oboznámenie s programom zasadnutia. 

2. Informatívna správa o činnosti Mestskej polície Handlová. 

3. Aktualizácia poradovníka, ţiadosti o pridelenie bytu osobitného určenia.  

4. Rôzne 

5. Záver  

 

 

 

K bodu 1/ Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

 

 Predsedníčka komisie Bc. Alţbeta Orthová, privítala prítomných, konštatovala, ţe 

komisia je uznášaniaschopná, je prítomná nadpolovičná väčšina  členov komisie.   

Predsedníčka komisie oboznámila prítomných s programom zasadnutia, ktorý dostali členovia 

komisie pred zasadnutím komisie v mailovej alebo v písomnej podobe.  
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K bodu 2/ Informatívna správa o činnosti Mestskej polície Handlová  

Správu o činnosti MsP Handlová predloţil Bc. Marcel Jánošík, náčelník MsP 

Handlová. Vo svojej správe predloţil štatistické údaje udalostí, zákrokov a priestupkov, ktoré 

riešili príslušníci MsP za obdobie od posledného zasadnutia komisie.  

Členovia komisie sa dohodli, ţe na základe pribúdajúcich priestupkov mládeţe by 

bolo vhodné na niektorú nasledujúcu komisiu pozvať príslušníkov OO PZ Handlová. 

 

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie  

Správu o činnosti MsP Handlová, ktorú predloţil Bc. Marcel Jánošík, náčelník MsP 

Handlová, bez pripomienok. 

 

 

K bodu 6/  Aktualizácia poradovníka, žiadosti o pridelenie bytu osobitného určenia.  

 K aktualizácií poradovníka podala informácie predsedníčka komisie Bc. Alţbeta 

Orthová, ktorá informovala členov komisie o uvoľnení 4 bytov osobitného určenia počas 

mesiaca jún a následnom pridelení bytu  občanom v zmysle poradovníka. Nie všetci ohlásení 

ţiadatelia byty prijali.  

V zmysle poradovníka bol pridelený byt p. Zuzane Brzokoupilovej, p. Alţebte Tadlánekovej. 

p. Jozefovi Nagymu a p. Feher s manţelkou byt, ktorý im bol pridelený vrátili, nakoľko bol 

v nevyhovujúcom a neobývateľnom stave.  

 

p. Milan Sýkora: viaceré byty osobitného určenia sú v neobývateľnom stave prideľované 

ţiadateľom nie len ten, ktorý neprevzali manţelia Feherovci. 

 

Členovia komisie sa vyjadrili, ţe by bolo vhodné na niektorú nasledujúcu komisiu pozvať 

pána riaditeľa MsBP Ing. Rudolfa Vlka. 

 

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča pridelenie 

uvoľnených bytov ţiadateľom p. Zuzane Brzokoupilovej, p. Alţbete Tadlánekovej a p. 

Jozefovi Nagymu v zmysle poradovníka ţiadateľov o byt.  

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča pridelenie 

ďalšieho voľného bytu p. Štefanovi Feherovi s manţelkou Alţbetou v zmysle poradovníka 

ţiadateľov o byt. 

   

 

Bc. Alţbeta Orthová postupne predloţila členom komisie jednotlivo nové ţiadosti 

občanov o zaradenie do poradovníka ţiadateľov o byt osobitného určenia.    

Ţiadosť o byt osobitného určenia si podali nasledovní občania mesta Handlová:   

 Ladislav Šinka, Handlová, 

Karol Kocian, Handlová, 

Jana Tonhauzerová, Handlová 
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Eva Kočková, Handlová 

Emília Moždženová, Handlová 

Margita Tonhauserová, Handlová 

  

Členovia komisie sa oboznámili s jednotlivými ţiadosťami, ku kaţdej sa vyjadrili osobitne. 

Ţiadosti p. Ladislava Šinku, p. Karola Kociana, p. Evy Kočkovej, p. Emílie Moždženovej 

a Margity Tonhauserovej, komisia odporučila zaradiť do poradovníka ţiadateľov, nakoľko 

spĺňajú všetky podmienky určené vo Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 

1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov 

o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

Ţiadosť p. Jany Tonhauzerovej členovia komisie neodporučili zaradiť do poradovníka 

ţiadateľov. Nakoľko dôvody uvedené v ţiadosti neboli aţ také závaţné, aby jej ţiadosť bola 

zaradená do poradovníka. 

 

Žiadosť o prednostné pridelenie bytu osobitného určenia si podali nasledovní občania :  

Ladislav Šinka, Handlová 

Kamil Lacko, Handlová 

Jiřina Schmidtová, Handlová 

Ondrej Strmeň s manželkou Helenou, Handlová 

Vladimír Gromovský s manželkou Evou,Handlová 

 

 Členovia komisie sa zaoberali dôvodmi, ktoré uvádzali ţiadatelia vo svojich 

ţiadostiach. Dôvody v ţiadosti p. Ladislava Šinku, p. Kamila Lacku, p. Jiřiny Schmidtovej, p. 

Ondreja Strmeňa s manţelkou Helenou a Vladimíra Gromovského s manţelkou nepovaţovali 

členovia komisie za tak závaţné, aby ich ţiadostiam o prednostné pridelenie bytov vyhoveli. 

 

 Komisie sa osobne zúčastnil p. Miroslav Petrinec, ktorý chcel svoje dôvody predniesť 

komisii osobne a tak poţiadať o pridelenie bytu. p. Petrinec býva momentálne v podnájme. 

Spoločne s ním sa komisie zúčastnila aj jeho krstná mama p. Babjaková, ktorá komisii 

vysvetlila, ţe ona bude p. Petrincovi doplácať rozdiel, ktorý mu chýba v príjme, aby spĺňal 

podmienky určené vo Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej 

rade mesta Handlová a o pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve 

mesta Handlová. Pomáha mu teraz a bude i naďalej. p. Petrinec sa však vyjadril, ţe on si bude 

za byt platiť a má naozaj záujem o jeho pridelenie, no zároveň uviedol, ţe ešte plní 

vyţivovaciu povinnosť voči nezaopatrenému plnoletému dieťaťu v sume 30% sumy 

ţivotného minima  čo činní minimálne výţivné.  

Komisia  jeho ţiadosti o pridelenie bytu nevyhovela, nakoľko nespĺňa podmienky určené vo 

Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o 

pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 
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Zároveň sa členovia komisie uzhodli, ţe ak to bude potrebné bude p. Petrincovi ponúknutá 

moţnosť ísť bývať do zariadenia Jazmín, n.o., čo potvrdila aj pani riaditeľka zariadenia Mgr. 

Viera Mrázová. 

 

  

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča zaradiť do 

poradovníka ţiadateľov ţiadosti p. Ladislava Šinku, p. Karola Kociana, p. Evy Kočkovej,  

p. Emílie Moždženovej a p. Margity Tonhauserovej nakoľko spĺňajú podmienky určené vo 

Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o 

pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ neodporúča  zaradiť 

do poradovník ţiadateľov ţiadosti  p. Jany Tonhauzerove a p. Miroslava Petrincu. 

 

Komisia zdravotná, sociálna a ochrany verejného poriadku pri MsZ neodporúča   prednostné  

pridelenie bytu osobitného určenia pre p. Ladislava Šinku, p. Kamila Lacku, p. Jiřinu 

Schmidtovú, p. Ondreja Strmeňa s manželkou Helenou a p. Vladimíra Gromovského 

s manželkou Evou.   

 

 

K bodu 9/ Rôzne  

 V bode rôznom predsedníčka komisie Bc. Alţbeta Orthová oboznámila prítomných 

s ďalšou ţiadosťou, ktorú si podal p. Milan Novák, ktorý bol zaradený do osobitného 

poradovníka ţiadateľov o byt osobitného určenia v súlade s článkom XIV. a poţiadal 

o moţnosť byť preradený do klasického poradovníka, keďţe sa mu zvýšil príjem a on uţ teraz 

spĺňa podmienky určené vo Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 

o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo 

vlastníctve mesta Handlová. Má záujem o vlastné bývanie, momentálne je klientom 

zariadenia Jazmín, n.o. 

Komisia jeho ţiadosti o preradenie do klasického poradovníka o pridelenie bytu osobitného 

určenia vyhovela. 

Taktieţ bola prehodnotená ţiadosť p. Jolany Galabovej, ktorá bola zaradená v poradovníku 

ţiadateľov o byt osobitného určenia, bola umiestnená v zariadení SENIOR CENTRUM 

HANDLOVÁ, n.o., z ktorého odišla. No zhoršil sa jej zdravotný stav a nie je schopná bývať 

sama bez pomoci inej osoby. Z uvedených dôvodov sa členovia komisie zhodli na vyradení 

jej ţiadosti z poradovníka, nakoľko jej zdravotný stav momentálne poţaduje dohľad a opateru 

inou osobou. 

 

Výsledky hospodárenia neziskovej organizácie Jazmín, n.o. k polroku predloţila riaditeľka 

organizácie Mgr. Viera Mrázová. Oboznámila členov  s prácou s obyvateľmi zariadenia 

Jazmín, n.o. a s nákladmi na prevádzku zariadenia, ktoré sú čoraz ťaţšie zvládnuteľné. Hlavne 
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ak ide o poskytnutie bývania napr. matke s viacerými deťmi, ktorá je poberateľkou 

rodičovského príspevku. 

Zariadenie Jazmín, n.o. sa momentálne nachádza v mínusových čísla, nakoľko náklady 

prevyšujú príjem klientov. Z uvedeného dôvodu preto zariadenie Jazmín, n.o. zastúpené pani 

riaditeľkou Mgr. Vierou Mrázovou ţiada od mesta finančnú výpomoc v sume 4.465,87€, 

ktoré majú uhradiť za náklady na prevádzku zariadenia. 

 

Mgr. Jonasová: sa opýtala či si klienti zariadenia Jazmín, n.o. aj hľadajú zamestnanie? 

Mgr. Mrázová: áno niektorým sa podarí zamestnať, no je to veľmi individuálne. 

 

Výsledky hospodárenia neziskovej organizácie SENIOR CENTRUM HANDLOVÁ, 

spomenula aj riaditeľka PhDr. Emília Nyitrayová.  Taktieţ potvrdila, ţe náklady na prevádzku 

zariadenia a mzdy zamestnancov sú zo zvyšovaním minimálnej mzdy čoraz nákladnejšie.  

Členovia komisie sa informovali, či si do zariadenia podávajú aj ţiadosti ľudia z iných miest, 

čo pani riaditeľka PhDr. Emília Nyitrayová potvrdila, ţe majú aj ţiadosti z obcí mimo 

Handlovej.  

Ďalej sa v diskusii informoval: 

p. Milan Sýkora: ako je moţné, ţe na Prievidzskej ulici parkujú vodiči svoje vozidlá na 

trávnatých plochách a nič sa nerieši. 

Bc. Marcel Jánošík: parkovanie na trávnatej ploche na Prievidzskej ulici sa riešilo. 

 

 

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča preradiť 

do poradovníka ţiadateľov ţiadosť p. Milana Nováka z osobitného poradovníka, nakoľko 

spĺňa podmienky určené vo Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 

o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo 

vlastníctve mesta Handlová. 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča vyradiť z 

poradovníka ţiadateľov ţiadosť p. Jolany Galabovej, nakoľko nespĺňa podmienky určené vo 

Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o 

pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie 

výsledky hospodárenia k polroku neziskovej organizácie Jazmín, ktoré predloţila Mgr. Viera 

Mrázová, bez pripomienok. 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ odporúča 

dofinancovanie pre neziskovú organizáciu Jazmín, n.o. v sume 4.465,87€.  
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Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie 

výsledky hospodárenia k polroku neziskovej organizácie SENIOR CENTRUM 

HANDLOVÁ, ktoré predloţila PhDr. Emília Nyitrayová, bez pripomienok. 

 

 

 

 

  

K bodu 8/ Záver 

 Bc. Alţbeta Orthová, predsedníčka komisie, na záver poďakovala členom komisie za 

účasť a ich aktívny prístup k predloţeným materiálom. Zasadnutie komisie ukončila.    

 

 

 

 

 

 

                                                                          Bc. Alţbeta Orthová.  

                                                            predsedníčka komisie zdravotnej,  

                                                        sociálnej  a ochrany verejného poriadku  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala : Mgr. Zuzana Šaláteková  


